
Gyakran halljuk: �A frontális ütközést feltétlenül el kell kerülni, mert ha pl. két, egymással szemben 70 km/h

sebességgel haladó autó ütközik, akkor az autókban ül®kre ugyanakkora er®k hatnak, mintha 140 km/h sebességgel

egy betonfalnak rohantak volna�. Mi a véleményünk err®l az állításról?
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